
Zápisnica č./2024 

Z 5. zasadnutia OZ v Laskári konaného dňa 10.12. 2024 
 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 
1. Otvorenie 

2. Schválenie programu a určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Správa o úspešnej žiadosti o získanie dotácie z programu obnovy dediny 2024 

Environmentálneho fondu na „Brezový hájik Laskár“ 

5. Schválenie návrhu plánu kontrolnej činnosti v období 1. a 2. polroka 2025 

6. Správa o výsledkoch kontroly z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 3. 

štvrťrok 2024 

7. Schválenie návrhu rozpočtu obce na rok 2025 a prerokovanie výhľadového rozpočtu 

na roky 2026 – 2027 so stanoviskom  hlavného kontrolóra 

8. Všeobecné záväzné nariadenie obce Laskár č.1/2024 

9. Správa o ukončenom audite za rok 2023 

10. Rôzne 

     11.  Návrh na uznesenie 

     12.  Záver 

 
 

K b.1 Otvorenie 

          Prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka p. Janíková. 

K b. 2 Schválenie programu a určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

         Starostka prečítala program zasadnutia. Za zapisovateľa navrhla A. Bibzovú za 

overovateľa zápisnice A Bracke, B. Šeba. Jednohlasne bol tento návrh schválený.  

K b.3  Voľba návrhovej komisie 

         Do návrhovej komisie starostka navrhla A. Bracke, A. Bibzovú, B.Šeba. Návrh bol 

jednohlasne schválený. 

K b.4. Správa o úspešnej žiadosti o získanie dotácie z programu obnovy dediny 2024 

Environmentálneho fondu na „Brezový hájik Laskár“ 

Starostka prítomných informovala o úspešnom projekte POD 2024 vo výške 8 tis. € , kde 

obec dostáva dotáciu od Envirofondu vo výške 7905,15€ so spolufinancovaním obce 1 % a to 

je 79,85€ v rámci 1. etapy revitalizácie hájika. K podpísaniu zmluvy budeme vyzvaní ešte do 

konca t. r. 

K b.5 Schválenie návrhu plánu kontrolnej činnosti v období 1. a 2. polroka 2025  

Starostka vyzvala p. kontrolórku Ing. Hidegovú, ktorá predložila svoj návrh plánu činnosti na  

obdobie 1. – 2. polroka 2025. Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

K b. 6 Správa o výsledkoch kontroly z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 

3. štvrťrok 2024 

Starostka v tomto bode znovu dala slovo p. kontrolórke Ing. Hidegovej, ktorá predložila svoje 

vykonané kontroly na základe účtovných podkladov boli zmapované obdobia 3.Q 2024. 

Účtovné podklady sú prílohou správy. Poslanci správu o kontrole vzali na vedomie. 
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K b.7 Schválenie návrhu rozpočtu obce na rok 2025 a prerokovanie výhľadového 

rozpočtu na roky 2026 – 2027 so stanoviskom  hlavného kontrolóra 

Starostka predložila všetkým prítomným návrh rozpočtu na rok 2025 a výhľadovo na dva 

ďalšie roky. Návrh rozpočtu bol zverejnený na obecnej tabuli taktiež na web stránke obce 

spôsobom obvyklým a neboli k nemu prijaté žiadne pripomienky od občanov. Rozpočet obce 

na rok 2025 je zostavený ako vyrovnaný v sume  53 301€ v príjmovej časti a výdajovej časti 

v sume 53 301 € a požiadala HK o svoje stanovisko. HK skonštatovala, že predložený 

rozpočet je v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách a doporučuje OZ schváliť ho. 

Poslanci predložený rozpočet jednohlasne schválili. Stanovisko je prílohou tejto zápisnice. 

 

K b. 8 Všeobecné záväzné nariadenie obce Laskár č.1/2024 

Starostka oboznámila prítomných poslancov, že návrh nového VZN č.1/2024 obce bol 

zverejnený spôsobom obvyklým a bol predložený poslancom prostredníctvom ich emailov. 

Neboli k nemu ani zo strany poslancov, od občanov, a ani od podnikateľov vznesené žiadne 

pripomienky. K predloženému návrhu VZN je navrhnutá zmena sadzby za stavby na 

pôdohospodársku produkciu, skleníky index B1 na ročnú sadzbu 0,05€, a s týmto súvisia aj  

sadzby za priemyselné stavby G1 a stavby na podnikanie H1 zvýšené na 0,50€/m2. Všetky 

ostatné sadzby v rámci daní za stavby a pozemky zostávajú nezmenené. 

Ďalej bol predložený návrh na navýšenie výšky KO a to : 0,068 €  za osobu a kalendárny deň, 

za rok - 25,00 € pre FO , osoby na PP, chalupárov, rovnako pre podnikateľov a ich 

zamestnancov. Návrh pre subjekty , ktoré prenajímajú nehnuteľnosti : 0,055 € na osobu 

podnikateľa a kalendárny deň, za rok 20,00 € krát počet ubytovacích lôžok v ubytovacom 

zariadení. Starostka za tento návrh dala hlasovať. Návrh bol schválený a to nasledovne:  Dvaja 

z troch poslancov  návrh VZN č.1/2024 schválili / ZA: A. Bibzová, B. Šebo  PROTI:  Ing. A. 

Bracke – nesúhlas a to voči výške poplatkov za odpady/  

 

K b. 9 Správa o ukončenom audite za rok 2023 

Prebehol audit za 2023, k čomu bola spracovaná správa nezávislého auditora pre štatutárny 

orgán a obecné zastupiteľstvo obce. Audit vykonal Ing. Ľudovít Fiala, ktorý vychádzal zo 

skutočností z účtovníctva, z jednotlivých kontrol HK obce, z jeho výstupných  

správ z kontrol , ktoré vykonal za sledovaný rok a o čom svedčí jeho záverečný výrok. Správu 

o ukončenom audite za 2023 poslanci vzali na vedomie, a je prílohou zápisnice. 

- 

K b.10 Rôzne 

 

OZ sa zúčastnila ako hosť p. Katarína Laciková z Valentovej, ktorá prišla s návrhom 

zorganizovať Silvestra.  Keďže každoročne sa sála dáva k dispozícii občanom obcí na  

stretnutie sa všetkých , ktorý majú záujem tráviť posledný deň v roku v KD, do konania tohto 

zastupiteľstva nikto z občanov nepožiadal o sálu. Poslanci sa uzniesli na tom, že ju 

prenajmeme na súkromnú akciu p. K. Lacikovej, ktorá už dávnejšie prejavila záujem 

o prenájom sály na tohoročného Silvestra.   

 

Starostka oznámila , že v októbri už prebehla náhradná výsadba stromov a kríkov na obidvoch 

cintorínoch, na ktoré sme dostali dotáciu od ŽSK a to 10 ks javorov horských na cintoríne 

Valentová za pomoci hasičov DHZ M. Pinčiara a R. Kvorku, tiež poslancov B. Šeba, A . 

Bibzovej a starostky L. Janíkovej. V cintoríne Laskár bolo vysadených 42 kríkov vtáčieho  
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zobu za účasti poslankyne A. Bibzovej a starostky L. Janíkovej. Vysadeným drevinám a 

kríkom v čase sucha sa snažíme poskytovať pravidelnú zálievku, aby nevyschli. 

Ďalej bola ešte na jeseň podaný tel. podnet p. Dariny Karamanovej, že treba opíliť konáre na 

borovici, ktorá je nad ich hrobmi v cintoríne v Laskári. Vykonal poslanec B. Šebo .  

Starostka predložila návrh na vyplatenie odmien pre poslancov B. Šeba za celoročné 

vykonávanie obecných prác - kosenie cintorínov, kosenie verejných priestranstiev, 

starostlivosť o verejnú zeleň na území oboch obcí čím prispel k ich zveľaďovaniu v sume 

1000 € brutto podľa zásad odmeňovania poslancov schválených uznesením č. 3/2019 z 

13.3.2019. Jednorazovo  vyplatiť odmenu poslankyni  Andrei Bibzovej za celoročnú 

výpomoc v obci prispením k jej zveľadeniu v sume 300€ brutto podľa zásad odmeňovania 

poslancov schválených uznesením č. 3/2019 z 13.3.2019.  

Odmeny boli jednohlasne schválené.  

 

V novembri prebehla kontrola Z OÚ MT na evidenciu obyvateľstva v oboch obciach. 

Poukázané chyby v evidencii za minulé roky starostka priebežne odstraňuje. Sú to nedostatky, 

ktoré z kontroly vyplynuli za roky od 1990 dodnes.    

Starostka informovala , že priebežne podľa kontroly plnenia rozpočtu obce bude zrejme obec 

v pluse, kde ušetrené financie musia byť použité na živ. prostredie a odpady. Dala návrh na 

zakúpenie drviča na konáre cca 850€, ktorý bude obec používať v rámci verejných priestorov 

a cintorínov, príp. po dohode s hasičmi sa tento môže zapožičiavať za dohodnutých 

podmienok občanom. Tento návrh bol jednohlasne schválený. 

Poslankyňa A. Bibzová navrhla zakúpiť sieťky na okná do sály KD, nakoľko je potrebné 

vetrať, a pri stálom otvorení okien sú problémy s hlodavcami. Starostka na to povedala, že so 

sieťkami sa už v budúcom rozpočte počíta.   

Starostka poslancov informovala o požiadavke ZŠ v Kláštore p. Zn., požiadavke ABC Martin 

a žiadosti Spojenej školy v Turčianskych Tepliciach, v ktorých máme deti na krúžkoch. 

Poslanci schválili poskytnúť týmto školám príspevky a to 60€ na 1 dieťa za podmienky, že 

bude skutočne vykázaná dochádzka detí, ktoré krúžky aj reálne navštevujú. 

 

Na záver bol prečítaný návrh na uznesenia.  

Starostka poďakovala  všetkým prítomným za účasť a navzájom sme si popriali pekné 

vianočné sviatky. 

 

 

 

 

 

Zapísala: Andrea Bibzová …………… 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Andrea Bracke.............................................. 

                                       

                                       Branislav Šebo  ................................................... 

 


